
 

 

                                              
 
 
Ammar Pharaon joined BNP Paribas Investment Company KSA (‘BIC’) in September 2018 as the Managing 
Director and Chief Executive Officer based in Riyadh, Saudi Arabia. With over 25 years of banking experience, 
in both global and regional financial institutions, Ammar brings a wealth of experience and know-how to his 
new role. Most recently, Ammar held the position of Head of Client Solutions Group at a boutique investment 
bank based in Dubai, UAE.  
 
Ammar qualified as a Bankkaufmann awarded by the German Chamber of Industry and Commerce and is an 
authorized person under the FCA (United Kingdom) and the CMA (Kingdom of Saudi Arabia). He earned his 
Bachelor of Science in Economics and Finance from Bentley University, USA. Ammar is a Saudi National. 
 

 
 

م بصفته العضو المنتدب  2018التحق السيد/ عمار فرعون بشركة بي ان بي باريبا السعودية للاستثمار )الشركة( في سبتمبر 

عام من الخبرة في الأعمال البنكية في  25والرئيس التنفيذي في الرياض، المملكة العربية السعودية حيث لديه ما يزيد عن 

جلب ثروة من الخبرة والمعرفة الفنية الى دوره الجديد. وفي الآونة الأخيرة تقلد السيد/عمار  مؤسسات مالية عالمية وإقليمية، وقد

في منصب رئيس مجموعة حلول العملاء في احد البنوك الاستثمارية الذي يقدم خدماته الى الشركات الكبيرة والعملاء الأثرياء 

 .دبي، الإمارات العربية المتحدة

ظف بنك )قطاع الخدمات المصرفية( من الغرفة التجارية الصناعية الألمانية وهو شخص معتمد و مسجل السيد/عمار مؤهل كمو

في هيئة الخدمات المالية )المملكة المتحدة( ومسجل في هيئة سوق المال )المملكة العربية السعودية( كما حصل على شهادة 

بالولايات المتحدة الأمريكية وهو سعودي الجنسية البكالوريوس في الاقتصاد و العلوم المالية من جامعة بنتلي . 
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